
Groene schoolpleinen 

Ons initiatiefvoorstel Groene Schoolpleinen kreeg helaas onvoldoende steun 
tijdens de gemeenteraadsvergadering van 5 september; met één stem 
verschil werd het voorstel verworpen. 

Op een groen schoolplein ontdekken kinderen elementen uit de natuur, vinden 
er rust en hebben vooral een avontuurlijke en creatieve speelplek. Een groene 
omgeving is ook gezonder voor kinderen en zorgt voor minder 
gezondheidsklachten zoals astma. Ook kan een groen schoolplein worden 
ingezet voor de lessen. Met een moestuintje of fruitbomen kunnen kinderen 
meer te weten komen over voeding. Overigens schijnen ook de algehele 
leerprestaties te verbeteren. Voor nader onderzoek hiernaar wordt 7 ton 
beschikbaar gesteld aan de vrije universiteit van Amsterdam! 

De bedoeling van het initiatiefvoorstel van GroenLinks is om, bij de 
eerstvolgende bouw van nieuwe scholen in de wijk Overstegen en in 
Gaanderen, te beginnen met het vergroenen van de schoolpleinen. Behalve 
gemeente en schoolbestuur is betrokkenheid van ouders, buurtbewoners, wijk- 
en dorpsraden daarbij natuurlijk erg belangrijk. Voor het onderhoud zou 
bijvoorbeeld ook het AOC een bijdrage kunnen leveren door middel van een 
stageplek. De gemeente Doetinchem is verantwoordelijk voor een veilige en 
gezonde schoolomgeving. Het is dan ook teleurstellend dat de fractie van de 
PvdA tegen stemde omdat het voorstel volgens hen 'betuttelend' is. De fractie 
van D66 leek erg enthousiast over ons initiatief, maar stemde uiteindelijk toch 
tegen. 
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Loze woorden 

De Structuurvisie 2035 is een 
uitgebreid boekwerk waarin wordt 
geschetst welke richting de gemeente 
Doetinchem de komende jaren op zal 
gaan. De zogenoemde stip op de 
horizon, zoals in het bijbehorende 
voorstel wordt aangegeven. De visie 
bevat mooie woorden. Wat vooral 
opvalt is het omschakelen van 
kwantiteit naar kwaliteit, iets waar 
GroenLinks al jaren voor pleit. Bij het 
lezen van de visie ontstaat de indruk 
dat bij het college ook eindelijk een 
eind is gekomen aan het ongeremde 
groeidenken waarvoor alles moet 
wijken. Welke waarde hebben 
ambities op het gebied van 
duurzaamheid, het versterken van 
groene zones en het aanleggen van 
koelteparken echter wanneer recente 
voorstellen juist ten koste gingen van 
groen en duurzaamheid! Helaas blijkt 

er nog niets aan de visie van het 
college te zijn veranderd. 

In dezelfde raadsvergadering waarin 
de structuurvisie werd vastgesteld, 
werden de goede voornemens in een 
ander voorstel meteen over boord 
gegooid. Bij het revitaliseren van 
bedrijventerrein Verheulsweide 
worden vier nieuwe kavels gecreëerd 
ten koste van natuur en een groene 
werkomgeving. Dit terwijl bedrijven-
park A18 voor geen vierkante meter 
loopt en er persé moest komen omdat 
er op de bestaande bedrijven-
terreinen geen ruimte meer zou zijn. 
In een structuurvisie aangeven waar je 
naar toe wilt, is alleen zinvol wanneer 
je ook de stappen neemt die nodig zijn 
om er te komen. Alleen dán bouw je 
aan een groene en duurzame 
gemeente waarin de leefbaarheid en 
de gezondheid van de inwoners 
voorop staan. Anders blijft het bij 

goede voornemens en bestaat deze 
visie alleen uit loze woorden! 

Hulp bij het huishouden 

Met ingang van 2015 gaat er het een 
en ander veranderen binnen ‘Hulp bij 
het Huishouden’. Hoe dat precies gaat 
verlopen is nog steeds onduidelijk. 
Wel is duidelijk dat de regering flink 
gaat bezuinigen, maar dat er in 2014 
financieel gezien nog niets zal 
veranderen. De gemeente moet de 
hulp voor het huishouden opnieuw 
aanbesteden voor 2014. Dat jaar 
kunnen we nog gebruiken om te 
bepalen hoe we de huishoudelijke 
hulp vanaf 2015 vorm willen gaan 
geven. Toch stelde het college voor 
om vanaf januari 2014 de was- en 
strijkservice uit het pakket van de 
huishoudelijke hulp te halen. 

GroenLinks ziet niets in het blind 
schrappen van taken om het 
financiële plaatje rond te krijgen. Wel 
vinden we het belangrijk dat het in 
dienst houden of overnemen van 
personeel in de contractvoorwaarden 
van bestaande en nieuwe aanbieders 
wordt opgenomen. Mensen die 
afhankelijk zijn van thuishulp maken 
zich vooral zorgen over de vraag of ze 
hun eigen, vertrouwde vaste hulp 
kunnen behouden. Voor de 
raadsvergadering van 18 juli hadden 
we hierover een amendement 
voorbereid. Omdat het CDA een 
soortgelijk amendement indiende 
hebben we daarmee ingestemd. Vorig 
jaar is in Doetinchem al raadsbreed 
een motie aangenomen waarin 
fatsoenlijke arbeidsvoorwaarden voor 
thuishulpen zijn vastgelegd. Ook dit 
keer kreeg het amendement een 
meerderheid waardoor, behalve het 
in dienst houden of overnemen van 
personeel, ook het wassen en strijken 
mogelijk blijft. 



Het college maakt er een potje van 

Het college heeft voorgesteld om alle gemeentelijke accommodaties in een 
vastgoedfonds onder te brengen. GroenLinks is altijd tegen het creëren van 
dit soort potjes geweest. Deze zorgen er namelijk voor dat we als 
gemeenteraad het overzicht kwijt raken. We vinden het belangrijk om bij de 
begroting een integrale afweging te kunnen maken. Het CDA (jarenlang 
tegenstander van aparte potjes) is nu ineens voorstander van het 
vastgoedfonds en wil dit bij de jaarrekening kritisch bekijken. Dat is vreemd, 
want met de jaarrekening kun je als raad alleen nog maar vaststellen wat er 
het afgelopen jaar is gebeurd. 

In het collegevoorstel wordt ook  het onderhoudsniveau van de 
accommodaties flink verlaagd. Dit terwijl er de afgelopen jaren al is 
bezuinigd op het onderhoud. Het nog verder verlagen van het 
onderhoudsniveau betekent het vooruit schuiven van kosten, die daardoor 
alleen maar hoger zullen uitvallen. GroenLinks heeft daarom tegen het 
voorstel gestemd, dat wel door de raad werd aangenomen. 
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Bepaalt het college onze 
zienswijze? 

Via een mededeling werd de 
gemeenteraad op de hoogte gebracht 
van de zienswijze die de regio 
Achterhoek, mede namens het college, 
heeft ingediend op de omgevingsvisie 
van de provincie. Volgens het college 
was de termijn te kort om de 
zienswijze inhoudelijk met de raad af 
te stemmen. Mocht de raad nog 
wensen of bedenkingen hebben, dan 
zou het college een aanvullende 
reactie naar de provincie sturen. Bij 
het indienen van deze wensen en 
bedenkingen ging de wethouder 
echter zo ver om te bepalen wat hij 
wel en niet opnam in de aanvullende 
reactie. Die van GroenLinks gingen 
volgens hem te ver... 

GroenLinks vindt het onbestaanbaar 
dat er mede namens het college door 
de regio Achterhoek wordt verteld wat 
wij (de inwoners van de regio 
Achterhoek) van deze visie vinden. Als 
er een zienswijze namens de 
gemeente wordt ingediend dan kan 
dat alleen door de democratische 
volksvertegenwoordiging en dat is de 
gemeenteraad. De reactie van het 
college richting provincie had dan ook 
moeten zijn dat de termijn te kort is 
om de zienswijze inhoudelijk af te 
stemmen met de raad. Vervolgens 
hadden ze de provincie om extra tijd 
moeten vragen om adequaat te 
kunnen reageren. Onze wensen en 
bedenkingen werden niet 
overgenomen, maar wat we in ieder 
geval wel hebben bereikt is dat deze 
gang van zaken voor een volgende 
vergadering wordt geagendeerd en we 
hierover met de raad in debat gaan. 

Ga maar naar de Raad van State! 

In het Bestemmingsplan Buitengebied 
(BB) wordt vastgelegd wat er mag 
worden gebouwd en voor welke 
functies gronden en gebouwen mogen 
worden gebruikt. Daarom is dit een 
omvangrijk, ingewikkeld en vooral 
belangrijk bestemmingsplan. Het 
buitengebied heeft een grote 
meerwaarde voor de gemeente en 
daar moeten we zuinig op zijn. De 
nieuwe Wet Ruimtelijke Ordening 
(WRO) schrijft voor dat alle 

 

bestemmingsplannen voor 1 juli 2013 
moeten worden geactualiseerd. Dat 
wil zeggen dat het BB in 
overeenstemming moet worden 
gebracht met het huidige gebruik. 
Hoewel deze taak al complex genoeg 
is, heeft het college ook nog een heel 
scala aan nieuwe ontwikkelingen laten 
meeliften met dit bestemmingsplan. 
Deze ontwikkelingen variëren van het 
aanleggen van een parkeerterrein in 
de Kruisbergse bossen bij kasteel de 
Kelder tot de uitbreiding van een 
aantal veehouderijen. Voor deze 
ontwikkelingen wordt geen 
afzonderlijke procedure doorlopen en 
de aanvrager hoeft geen leges te 
betalen. 

Bij het digitaal publiceren van dit 
bestemmingsplan ontbrak de 
ruimtelijke onderbouwing van deze 
ontwikkelingen, iets wat volgens de 
WRO wel verplicht is. Daarnaast heeft 
het college zelfs na de termijn van het 
ter inzage leggen nog nieuwe 
ontwikkelingen toegevoegd, zoals het 
plaatsen van een aantal grote silo's bij 
een diervoederbedrijf in Wehl. Het is 
volledig terecht dat een groot aantal 
insprekers tijdens de beeldvormende 
raadsvergadering bezwaar maakte 
tegen deze gang van zaken. De 
wethouder gaf als reactie dat men 
altijd nog naar de Raad van State kan 
gaan. 

De fractie van GroenLinks heeft de 
overige raadsleden gevraagd of dit de 
manier is waarop we willen omgaan 

 

met onze inwoners. Het staat haaks 
op het raadsbrede voornemen om 
inwoners beter te betrekken bij het 
proces van beeldvorming tot 
besluitvorming. We hebben 
voorgesteld om alleen het 
bestemmingsplan zelf in behandeling 
te nemen. De ontwikkelingen die 
meeliften moeten in een afzonderlijke 
procedure komen zodat inwoners 
alsnog in de gelegenheid worden 
gesteld om een zienswijze in te 
dienen. Die mogelijkheid is namelijk 
een groot goed in ons democratisch 
systeem. Helaas kregen we van geen 
enkele fractie steun en hebben we 
daarom tegen het bestemmingsplan 
gestemd. 
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